



Dasar Privasi – Perekrutan

Dasar Privasi ini menerangkan bagaimana Campbell's di Australia dan Asia ("Campbell's") menggunakan data peribadi yang kami kumpul daripada anda apabila anda mencari pekerjaan dengan kami.

Campbell's merangkumi entiti yang disenaraikan dalam Bahagian 13. Rujukan kepada "Syarikat kami" dalam Dasar Privasi ini adalah rujukan kepada setiap entiti ini.

Dengan memberikan data peribadi anda kepada kami, anda mengakui bahawa kami akan mengumpul, menyimpan, memasukkan, menggunakan, mendedahkan dan mengendalikan data peribadi anda dalam apa cara sekalipun berdasarkan Dasar Privasi ini.

Dasar Privasi ini terpakai tertakluk kepada terma khusus negara yang dinyatakan dalam Lampiran, yang akan diutamakan sekiranya terdapat sebarang ketakkonsistenan.

1. Apakah data yang kami kumpul?

Syarikat kami mengumpul data berikut apabila anda mencari pekerjaan dengan kami:

- Pengenalan peribadi dan maklumat perhubungan, termasuk nama anda, tarikh lahir, jantina, alamat e-mel, nombor telefon, alamat dan butiran perhubungan lain.
- Maklumat tentang pekerjaan terdahulu anda, kelayakan, pendidikan dan hak anda untuk bekerja di negara di mana pekerjaan tersebut ditawarkan.
- Data kesihatan dan data peribadi sensitif lain yang berkaitan dengan peluang pekerjaan anda dan/atau jawatan yang anda mohon.
- Rekod bagi sebarang pertanyaan yang anda buat.

2. Bagaimana kami mengumpul data anda?

Anda sendiri memberikan Syarikat kami kebanyakan data yang kami kumpulkan. Kami mengumpul data dan memproses data apabila anda:

- Menghubungi kami tentang pekerjaan atau permohonan anda untuk bekerja dengan kami.
- Mengemukakan permohonan untuk pekerjaan
- Menggunakan atau melihat laman web kami, melalui kuki pelayar web anda.
- Menggunakan atau melihat halaman media sosial kami atau menggunakan aplikasi kami.

Kami akan sentiasa meminta persetujuan anda untuk mengumpul sebarang data peribadi tentang anda.

Syarikat kami juga mungkin menerima data anda secara tidak langsung daripada sumber-sumber berikut:

- Pihak ketiga yang menyediakan perkhidmatan perekrutan kepada kami seperti agensi perekrutan dan pembekal penyumberluaran pemprosesan perekrutan.
- Pihak ketiga yang menyediakan perkhidmatan lain kepada kami yang berkaitan dengan perekrutan, termasuk penilaian perubatan pra-pekerjaan, semakan rujukan dan semakan visa dan hak kerja.
- Perkhidmatan dan pangkalan data kerajaan yang tersedia kepada kami untuk tujuan menyemak hak kerja dan syarat-syarat visa anda (jika ada).

3. Bagaimana kami akan menggunakan data anda?

Syarikat kami mengumpul data peribadi anda untuk tujuan perekrutan untuk perniagaan kami dan mentadbir serta mengurus penggajian kakitangan kami. Secara lebih khusus lagi, tujuan kami mengumpul data peribadi anda, dan asas undang-undang untuk memproses data peribadi anda di bawah undang-undang perlindungan data Kesatuan Eropah dan United Kingdom, dinyatakan di bawah:

Tujuan	Asas Undang-undang
Mengesahkan identiti anda.	Ini adalah demi kepentingan sah kami, sebagai contoh, untuk memastikan bahawa kami telah mengesahkan identiti orang yang ingin bekerja dengan kami. Kami juga memproses data peribadi ini jika perlu untuk kami mematuhi kewajipan undang-undang yang tertakluk kepada kami.
Menilai permohonan anda untuk bekerja dengan Syarikat kami.	Ini adalah demi kepentingan sah kami untuk menilai permohonan anda untuk bekerja dengan Syarikat kami dan untuk menghubungi anda berkenaan permohonan anda.
Menjalankan semakan dan penilaian yang berkaitan dengan potensi anda untuk bekerja dengan Syarikat kami.	Ini adalah demi kepentingan sah kami untuk mengesahkan hak kerja anda, syarat-syarat visa (jika ada) dan kesesuaian untuk bekerja dengan Syarikat kami sebagai sebahagian daripada penilaian kami untuk permohonan pekerjaan anda.
Berkomunikasi dengan anda tentang peluang pekerjaan yang diterangkan dalam Bahagian 7.	Kami memproses data peribadi anda untuk menghantar maklumat tentang peluang pekerjaan kepada anda. Jika diperlukan di bawah undang-undang perlindungan data yang berkenaan, ini adalah berdasarkan persetujuan anda.
Memperibadikan dan meningkatkan pengalaman dalam talian anda.	Ini adalah demi kepentingan sah kami untuk meningkatkan laman web kami dan pengalaman dalam talian untuk calon-calon kami.
Mentadbir dan mengurus hal-hal yang berkaitan	Ini adalah demi kepentingan sah kami untuk mentadbir dan mengurus hal-hal yang berkenaan dengan perekrutan dan

dengan perekrutan dan pekerjaan anda.	pekerjaan anda jika anda bekerja di Syarikat kami. Jika diperlukan di bawah undang-undang perlindungan data yang berkenaan, ini adalah berdasarkan persetujuan anda.
Menyediakan perkhidmatan kepada anda yang berkaitan dengan atau sebagai sebahagian daripada perekrutan dan pengambilan anda untuk bekerja.	Ini adalah demi kepentingan sah kami untuk menyediakan perkhidmatan kepada anda berkenaan dengan perekrutan dan pekerjaan anda jika anda bekerja di Syarikat kami. Jika diperlukan di bawah undang-undang perlindungan data yang berkenaan, ini adalah berdasarkan persetujuan anda. Jika anda diambil untuk bekerja dengan Syarikat kami, pengumpulan dan pemprosesan data peribadi anda juga akan tertakluk pada terma dan dasar pengambilan kerja kami yang akan diberikan kepada anda semasa anda diambil untuk bekerja.

Kadangkala kami mengekstrak maklumat daripada rekod yang kami kumpulkan untuk menghasilkan data teragregat. Data teragregat ini tidak mengenal pasti individu. Kami menggunakan data teragregat untuk penyelidikan dan mungkin berkongsi data tersebut dengan pihak ketiga berkaitan dengan tujuan tersebut.

Anda tidak perlu memberikan sebarang data peribadi kepada kami. Jika anda tidak berbuat demikian, atau anda memaklumkan kami bahawa anda tidak mahu kami menggunakan data peribadi anda untuk menghubungi anda, kami mungkin tidak dapat berurusan dengan anda secara berkesan untuk tujuan di atas atau tujuan lain.

4. Bagaimana kami akan mendedahkan data anda?

Syarikat kami mungkin mendedahkan data anda dengan cara berikut:

- Kami mungkin memberikan data anda kepada pihak ketiga yang kami lantik untuk melaksanakan fungsi bagi pihak kami, seperti perkhidmatan berkaitan perekrutan, penilaian perubatan pra-pekerjaan, semakan rujukan dan semakan visa dan hak kerja.
- Kami mungkin mendedahkan data anda melalui penggunaan perkhidmatan dan pangkalan data kerajaan yang tersedia kepada kami untuk tujuan menyemak hak kerja dan syarat-syarat visa anda (jika ada).
- Dalam keadaan tertentu, kami mungkin mendedahkan data peribadi anda jika diperlukan atau dibenarkan untuk berbuat demikian oleh undang-undang, termasuk dalam situasi kecemasan, atas sebab kesihatan dan keselamatan, dan untuk membantu agensi penguatkuasaan undang-undang.

5. Bagaimana kami menyimpan data anda?

Syarikat kami menggunakan pelbagai sistem dan perkhidmatan untuk melindungi data peribadi yang kami simpan, sebagai sebahagian daripada sistem dan proses perniagaan kami.

Syarikat kami menyimpan data anda secara selamat di pelayan selamat di tapak kami dan di luar tapak menggunakan pembekal storan pihak ketiga yang dipercayai. Kakitangan kami

perlu melog masuk dan menggunakan kata laluan berbilang faktor apabila mengakses sistem kami yang selamat. Kami menyediakan latihan untuk kakitangan yang berkaitan untuk memastikan mereka menyedari komitmen privasi kami dan kewajipan kami berhubung dengan pengumpulan, penggunaan dan pendedahan data peribadi.

Syarikat kami akan menyimpan data peribadi anda untuk selama mana ia diperlukan untuk tujuan pengumpulannya, atau lebih lama jika dikehendaki oleh undang-undang yang berkenaan. Setelah data peribadi anda tidak lagi diperlukan, kami akan menyahkenal atau memadamkan data anda dalam sistem kami, atau memastikan kami tidak lagi dapat mengakses atau menggunakannya.

6. Pemindahan data peribadi merentas sempadan

Sistem dan perkhidmatan Syarikat kami mungkin melibatkan entiti lain dalam Campbell's dan pembekal perkhidmatan pihak ketiga yang terletak di luar negara di mana Syarikat kami berada.

Data peribadi anda mungkin disimpan dan diproses di luar negara di mana Syarikat kami berada oleh entiti lain dalam Campbell's dan pembekal perkhidmatan kami. Entiti Campbell's dan pembekal perkhidmatan kami bertapak di pelbagai negara, termasuk Australia, New Zealand, Jepun, Hong Kong, Malaysia, Indonesia, Singapura, Taiwan, India, United Kingdom dan Amerika Syarikat.

Apabila kami memindahkan data peribadi kepada orang lain atau ke luar negara di mana Syarikat kami berada, kami akan mematuhi undang-undang privasi dan perlindungan data yang terpakai dan akan mengambil langkah untuk memastikan ia dikendalikan dalam cara yang sama seperti yang kami amalkan. Jika anda berada di Kesatuan Eropah ("EU"), Kawasan Ekonomi Eropah ("EEA") atau United Kingdom ("UK"), data peribadi anda mungkin dipindahkan di luar bidang kuasa tempat anda berada. Kami mungkin memindahkan data peribadi anda ke bidang kuasa yang dianggap mencukupi untuk tujuan undang-undang perlindungan data EU/EEA dan UK, dan jika ia tidak dilakukan, kami akan memastikan perlindungan yang sesuai disediakan di bawah undang-undang perlindungan data EU/EEA dan UK, seperti klausa kontrak standard. Untuk maklumat lanjut atau untuk mendapatkan salinan klausa kontrak standard yang kami gunakan, sila hubungi kami menggunakan butiran dalam Bahagian 11.

7. Komunikasi tentang peluang pekerjaan

Syarikat kami ingin menghantar maklumat kepada anda tentang peluang pekerjaan dalam perniagaan kami yang kami fikir mungkin menarik minat anda.

Kami hanya akan berbuat demikian jika anda telah memberikan persetujuan untuk menerima maklumat tentang peluang pekerjaan daripada kami. Jika anda telah bersetuju untuk menerima maklumat sedemikian daripada kami, anda boleh menarik diri pada masa akan datang. Jika kami menghantar maklumat tentang peluang pekerjaan terus kepada anda, kami akan memberikan cara untuk anda menarik diri daripada menerima maklumat tersebut pada masa akan datang.

Anda mempunyai hak pada bila-bila masa untuk menghentikan Syarikat kami daripada menghubungi anda dengan maklumat tentang peluang pekerjaan atau memberikan data anda kepada ahli Campbell's yang lain.

Jika anda tidak lagi ingin dihubungi dengan maklumat tentang peluang pekerjaan, sila hubungi kami menggunakan butiran dalam Bahagian 11. Anda juga boleh mengikut arahan untuk memberhentikan langganan atau menarik diri yang kami sertakan dalam setiap komunikasi elektronik yang dihantar di bawah Bahagian 7.

8. Apakah hak perlindungan data anda?

Syarikat kami ingin memastikan anda mengetahui sepenuhnya semua hak perlindungan data anda. Setiap pengguna berhak mendapat hak berikut di bawah Dasar Privasi ini (yang mungkin melebihi hak anda di bawah undang-undang yang berkenaan):

- **Akses** - Anda boleh meminta kami mengesahkan sama ada kami menyimpan data peribadi tentang anda. Anda mempunyai hak untuk meminta salinan data peribadi anda daripada Syarikat kami. Kami akan mengendalikan dan menjawab permintaan anda berdasarkan undang-undang privasi yang berkenaan, termasuk jika kami tidak dapat memberikan akses yang anda minta. Kami tidak mengenakan sebarang caj untuk permintaan akses, tetapi jika dibenarkan di bawah undang-undang perlindungan data yang berkenaan, kami mungkin mengenakan yuran yang berpatutan bagi kos yang berkaitan dengan dapatan semula dan pemberian akses kepada anda.
- **Pembetulan** – Anda mempunyai hak untuk meminta Syarikat kami membetulkan sebarang maklumat yang anda percaya adalah tidak tepat. Anda juga mempunyai hak untuk meminta Syarikat kami melengkapkan maklumat yang anda percaya tidak lengkap. Anda harus menghubungi kami jika anda percaya bahawa mana-mana data peribadi yang kami simpan tentang anda adalah tidak tepat, lapuk, tidak lengkap, tidak relevan atau mengelirukan, dan memberikan kami pernyataan bagi pembetulan yang anda inginkan.
- **Pemadaman** – Anda mempunyai hak untuk meminta Syarikat kami memadamkan data peribadi anda, di bawah syarat-syarat tertentu.
- **Mengehadkan pemprosesan** – Anda mempunyai hak untuk meminta Syarikat kami mengehadkan pemprosesan data peribadi anda, di bawah syarat-syarat tertentu.
- **Bantahan kepada pemprosesan** – Anda mempunyai hak untuk membantah pemprosesan data peribadi anda oleh Syarikat kami, di bawah syarat-syarat tertentu. Sebagai contoh, anda mempunyai hak untuk membantah pemprosesan data peribadi anda berdasarkan kepentingan kami yang sah, di bawah syarat-syarat tertentu. Anda juga mempunyai hak untuk membantah pemprosesan data peribadi anda oleh kami untuk tujuan seperti yang dinyatakan dalam Bahagian 7 di atas.
- **Kemudahan data** – Anda mempunyai hak untuk meminta Syarikat kami memindahkan data yang telah kami kumpulkan kepada organisasi lain, atau terus kepada anda, di bawah syarat-syarat tertentu.
- **Penarikan balik persetujuan** – Jika kami memproses data peribadi anda berdasarkan persetujuan anda, anda mempunyai hak untuk menarik balik persetujuan anda pada bila-bila masa.

Jika anda membuat permintaan, kami akan menggunakan usaha yang wajar untuk memberi jawapan kepada anda dalam masa sebulan (atau mana-mana tempoh yang lebih singkat yang diperlukan oleh undang-undang yang berkenaan), dan kami akan memaklumkan anda

jika kami memerlukan masa yang lebih lama untuk memberi jawapan kepada anda. Jika anda ingin menggunakan mana-mana hak ini, sila hubungi kami menggunakan butiran dalam Bahagian 11.

9. Kuki

Syarikat kami menggunakan kuki, iaitu maklumat kecil atau fail yang diletakkan pada komputer atau peranti anda oleh laman web atau aplikasi untuk mengumpul maklumat log Internet standard dan maklumat tingkah laku pengunjung untuk tujuan penyimpanan rekod dan untuk meningkatkan kegunaan pada laman web atau aplikasi.

Untuk maklumat lanjut mengenai penggunaan kuki kami, sila lihat **Dasar Kuki** kami.

10. Dasar privasi laman web lain

Laman web perekrutan Syarikat kami mungkin mengandungi pautan ke laman web lain. Dasar Privasi kami hanya digunakan untuk laman web kami, jadi jika anda mengklik pada pautan ke laman web lain, anda harus membaca Dasar Privasi mereka.

11. Cara menghubungi kami

Jika anda mempunyai sebarang soalan tentang Dasar Privasi ini, data peribadi yang kami simpan tentang anda, atau anda ingin menggunakan salah satu hak perlindungan data anda, sila hubungi kami menggunakan butiran di bawah:

Hantar e-mel kepada kami di: Privacy@arnotts.com

Telefon kami:

- Australia: 1800 24 24 92 atau 1800 66 33 66
- Hong Kong: +852 2811 3806
- Jepun: 0120 801639
- Malaysia: +60 3 7787 6288
- Singapura: +65 6273 0889

Hubungi kami secara bertulis di:

Perhatian: Pegawai Privasi

24 George Street, North Strathfield NSW 2137, Australia

12. Cara menghubungi pihak berkuasa yang berkenaan

Anda juga boleh menghubungi kami untuk melaporkan sebarang penyalahgunaan data peribadi anda atau jika anda ingin membuat aduan tentang cara kami menggunakan data peribadi anda (termasuk berkaitan dengan sebarang pelanggaran undang-undang privasi dan perlindungan data yang berkenaan). Matlamat kami adalah untuk menangani sebarang aduan di bawah Dasar Privasi ini dengan segera.

Kami akan memaklumkan anda tentang sebarang jalan penyelesaian pertikaian yang berkenaan yang anda boleh lakukan jika anda tidak berpuas hati dengan maklum balas

kami. Sekiranya anda ingin melaporkan aduan atau jika anda berasa Syarikat kami tidak menangani kebimbangan anda dengan cara yang memuaskan, anda mempunyai hak untuk menghubungi pihak berkuasa yang berkaitan di negara anda. Ini termasuk:

<p>Australia: Pejabat Pesuruhjaya Maklumat Australia <u>Laman Web:</u> https://www.oaic.gov.au/ <u>Telefon:</u> 1300 363 992 <u>E-mel:</u> enquiries@oaic.gov.au</p>	<p>Hong Kong: Pejabat Pesuruhjaya Privasi untuk Data Peribadi <u>Laman Web:</u> https://www.pcpd.org.hk/ <u>Telefon:</u> 2827 2827 <u>E-mel:</u> complaints@pcpd.org.hk</p>
<p>Jepun: Suruhanjaya Perlindungan Maklumat Peribadi, Jepun <u>Laman Web:</u> https://www.ppc.go.jp/en/ <u>Telefon:</u> 03 6457 9680</p>	<p>Malaysia: Jabatan Perlindungan Data Peribadi <u>Laman Web:</u> https://www.pdp.gov.my/ppdpv1/en/main-page/ <u>Telefon:</u> 03 8000 8000 <u>E-mel:</u> aduan@pdp.gov.my</p>

13. Entiti Campbell's

Campbell's merangkumi entiti-entiti berikut. Jika anda berada di salah satu bidang kuasa di bawah, entiti yang disenaraikan adalah pengawal data berkenaan data peribadi anda, melainkan dinyatakan sebaliknya:

<p>Australia: Campbell Australasia Pty Ltd (ABN 28 004 456 937)</p>	<p>Hong Kong: Campbell Foods HK Ltd</p>
<p>Jepun: Campbell Japan Inc</p>	<p>Malaysia:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Campbell Cheong Chan (Malaysia) Sdn Bhd • Campbell Soup Southeast Asia Sdn Bhd

Semua entiti dalam Campbell's boleh dihubungi menggunakan butiran dalam Bahagian 11.

14. Perubahan kepada Dasar Privasi kami

Syarikat kami kerap melakukan semakan bagi Dasar Privasi ini dan akan meletakkan sebarang perkembangan terkini di laman web ini. Jika kami mempunyai alamat e-mel anda, kami akan memaklumkan anda melalui e-mel tentang sebarang perubahan penting pada Dasar Privasi ini.

Kali terakhir Dasar Privasi ini dikemas kini ialah pada Mac 2025.

Lampiran 1: Jepun

Untuk subjek data Jepun, syarat tambahan berikut dikenakan.

Laman web Syarikat kami di Jepun dikendalikan oleh Campbell Japan Inc (alamat: 10th Floor, 5-8-14 Hiroo, Shibuya-ku, Tokyo 150-0012, wakil: Lim Mooi Cheng).

1. Meja Perlindungan Maklumat Peribadi

Jika anda mempunyai sebarang komen atau aduan mengenai pengendalian data peribadi anda, sila hubungi kami di nombor bebas tol Campbell Japan Inc (0120-801639). Kami akan berusaha untuk mengambil tindakan yang sewajarnya dengan segera.

2. Pemindahan data peribadi merentas sempadan

Syarikat kami mungkin memberikan data peribadi anda kepada entiti lain dalam The Arnott's Group dan pembekal perkhidmatan pihak ketiga yang terletak di luar negara di mana Syarikat kami berada, seperti yang diterangkan dalam Bahagian 6 Dasar Privasi ini. Entiti tersebut akan mengendalikan data peribadi mengikut Dasar Privasi dan dasar dalaman.

Maklumat sistem perlindungan data semasa mengikut negara tersebut adalah seperti yang ditunjukkan di bawah.

Untuk memilih entiti yang sesuai untuk diamanahkan, kami mungkin mengamanahkan data peribadi kepada pemegang amanah asing selain daripada yang disenaraikan dalam Bahagian 6, walaupun pemegang amanah tersebut dan negaranya belum dikenal pasti pada masa ini. Dalam kes sedemikian, kami mungkin memulakan pengamanahan kepada pemegang amanah baharu tanpa mendapatkan kebenaran anda sekali lagi.

- Nama negara asing di mana data peribadi mungkin dipindahkan: Australia, New Zealand, Hong Kong, Malaysia, Indonesia, Singapura, Taiwan, India, United Kingdom dan Amerika Syarikat.
- Panduan sistem perlindungan data mengikut negara:

	Keputusan Kecukupan EU	Enrolmen dalam sistem CBPR	Pemenuhan Lapan Prinsip OECD
Australia	✘	✓	✓
New Zealand	✓	✘	✓
Hong Kong	✘	✘	✓
Malaysia	✘	✘	Tiada peruntukan mengenai Prinsip Akauntabiliti
Indonesia	✘	✘	Tiada peruntukan mengenai Prinsip Had Penggunaan dan Prinsip Akauntabiliti

Singapura	x	✓	Tiada peruntukan berkenaan Prinsip Perlindungan Keselamatan dan Prinsip Akauntabiliti
Taiwan	x	✓	Tiada peruntukan mengenai Prinsip Akauntabiliti
India	x	x	Lazimnya hanya untuk data sensitif
Amerika Syarikat	x	✓	x

Nota: Maklumat untuk United Kingdom dikecualikan kerana sistem perlindungan data UK diperakui berada pada tahap yang sama dengan negara Jepun dalam melindungi hak dan kepentingan individu.

- Untuk maklumat lanjut tentang panduan sistem perlindungan data di negara-negara ini, klik dan lihat https://www.ppc.go.jp/files/pdf/offshore_DPA_report_R3_12.pdf (daripada laman web Suruhanjaya Perlindungan Maklumat Peribadi, Jepun).
- Syarikat akan memastikan bahawa pembekal perkhidmatan pihak ketiga yang terletak di luar negara dari mana data peribadi dipindahkan dikehendaki secara kontrak untuk melaksanakan langkah-langkah untuk melindungi data peribadi yang diterima daripada Syarikat mengikut undang-undang yang terpakai dan Dasar Privasi ini.